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ΕΡΩΤΗΣΗ - ΑΙΤΗΜΑ ΚΑΤΑΘΕΣΗΣ ΕΓΓΡΑΦΩΝ 

Αθήνα, 4 Μαΐου 2025 

 

Προς: Τον Υπουργό Προστασίας του Πολίτη, κ. Μιχάλη Χρυσοχοΐδη 

 
 

Θέμα: «Έξαρση εγκληματικότητας στην περιοχή της Κασσάνδρας Χαλκιδικής» 

Κύριε Υπουργέ, 

Το τελευταίο διάστημα η περιοχή της Κασσάνδρας Χαλκιδικής αντιμετωπίζει 

ραγδαία αύξηση της εγκληματικότητας, γεγονός που έχει προκαλέσει αναστάτωση 

και φόβο στους κατοίκους και τους επισκέπτες. Ενδεικτικά, τα πλέον πρόσφατα 

περιστατικά που έχουν καταγραφεί είναι η διάρρηξη μονοκατοικίας 76χρονης στην 

Φούρκα, με λεία κοσμήματα και πολύτιμους λίθους αξίας περίπου 1 εκατ. ευρώ 

(iefimerida.gr - 14/1/2025 - Διάρρηξη «μαμούθ» στη Χαλκιδική: Αφαίρεσαν 

χρηματοκιβώτιο με κοσμήματα και πολύτιμους λίθους αξίας 1 εκατ. ευρώ) και η άγρια 

ληστεία σε βάρος ζευγαριού στην Νέα Σκιώνη, όπου αδίστακτοι ληστές αφαίρεσαν 

χρήματα και όχημα Ι.Χ. (thetoc.gr - 25/4/2025 - Άγρια ληστεία στη Χαλκιδική: Τους 

φίμωσαν, τους χτύπησαν και τους κλείδωσαν στο μπάνιο) 
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 Οι κάτοικοι των περιοχών της Κασσάνδρας έχουν φτάσει πλέον σε 
σημείο αγανάκτησης. Φοβισμένοι και εξουθενωμένοι, σηκώνονται μέσα στη νύχτα 

για να ελέγχουν τις κάμερες ασφαλείας, ζώντας με τον φόβο της διάρρηξης ή της 

εισβολής. Η ανασφάλεια είναι τόσο έντονη, που δεν είναι λίγοι εκείνοι που δηλώνουν 

ανοιχτά πως, αν συνεχιστεί αυτή η κατάσταση, κινδυνεύουν να μετατραπούν από 

θύματα σε θύτες, παίρνοντας τον νόμο στα χέρια τους για να προστατεύσουν τις 

οικογένειες και τις περιουσίες τους. 

 

 Αν και ο μόνιμος πληθυσμός του Δήμου είναι 16.861 κάτοικοι (Απογραφή 

2021), ενώ τους θερινούς μήνες αγγίζει τις 600.000, καταγγελίες αναφέρουν ότι στο 

Α.Τ. Κασσάνδρας υπάρχει μόνο ένα διαθέσιμο περιπολικό, καθιστώντας αδύνατη την 

ουσιαστική αστυνόμευση μιας εκτεταμένης περιοχής 333,68 τετραγωνικών 

χιλιομέτρων με 13 κύριους και εκατοντάδες μικρότερους ιδιωτικούς οικισμούς. 

Σύμφωνα με διεθνώς αναγνωρισμένα πρότυπα αστυνόμευσης, για τέτοια 

πληθυσμιακή και γεωγραφική κάλυψη απαιτούνται πολλαπλά περιπολικά οχήματα, 

επαρκές ανθρώπινο δυναμικό με βάρδιες 24/7, υποσταθμοί εγγύτερα στους 

οικισμούς, καθώς και ειδικό επιχειρησιακό υλικό για τα δύσβατα ή τα παραθαλάσσια 

σημεία.  

Ενόψει των ανωτέρω,  

Α. Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

1. Προτίθεστε να ενισχύσετε άμεσα με προσωπικό το Αστυνομικό Τμήμα 

Κασσάνδρας, ιδίως ενόψει της θερινής περιόδου όπου ο πληθυσμός της 

περιοχής πολλαπλασιάζεται; 
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2. Ποια είναι η επιχειρησιακή δυνατότητα του Τμήματος όταν δεν έχει ούτε 

οχήματα, ούτε ενισχύσεις από ΟΠΚΕ ή άλλες δυνάμεις σε μια περιοχή που 

δέχεται αλλεπάλληλα χτυπήματα από το οργανωμένο έγκλημα; 

3. Υπάρχει σχεδιασμός για ενίσχυση της αστυνόμευσης με ομάδες ΔΙΑΣ και 

ΟΠΚΕ, στην Κασσάνδρα; 

4. Υπάρχει σχεδιασμός για ενίσχυση από περιπολικά ώστε να γίνονται συχνές 

περιπολίες όλο το χρόνο; 

Β. Παρακαλείται ο κ. Υπουργός να καταθέσει τα κάτωθι έγγραφα: 

1. Αναλυτικά στοιχεία στελέχωσης του Α.Τ. Κασσάνδρας (τακτικό προσωπικό, 

αποσπασμένοι, διαθέσιμοι για υπηρεσία κ.λπ.). 

2. Στοιχεία στελέχωσης ομάδων ΔΙΑΣ και ΟΠΚΕ στη Χαλκιδική. 

3. Καταγραφή περιστατικών κλοπών, διαρρήξεων και ληστειών στην περιοχή 

αρμοδιότητας Α.Τ. Κασσάνδρας για τα έτη 2024 και 2025. 

4. Αριθμό περιπολιών που έχουν καταγραφεί στο Α.Τ. Κασσάνδρας κατά το έτος 

2024 και το πρώτο τετράμηνο του 2025. 

5. Αριθμός περιπολικών στο Α.Τ. Κασσάνδρας 

 

 Η ερωτώσα Βουλευτής 

 

 Αρετή Ι. Παπαϊωάννου 
 Βουλευτής Β’ Θεσσαλονίκης 
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